

اصرف واربح

استخدم بطاقتنا الائتمانية
لجميع مشترياتك واكسب
قسيمة شرائية من **مجموعة الشايح**



تقدم الجائزة لـ 300 عميل مؤهل أسبوعياً

يسري العرض حتى 2024/04/13

تطبق الشروط والأحكام | بنك الرياض خاضع لرقابة وإشراف البنك المركزي السعودي



الشروط والأحكام:

- تبدأ الحملة من 10/03/2024 وحتى 13/04/2024
- يسري العرض على حاملي بطاقات بنك الرياض الائتمانية فقط ولا تشمل بطاقات مسبقة الدفع.
- العملاء الذين أصدروا بطاقات ائتمانية خلال فترة الحملة مؤهلين ايضاً للحملة
- يطبق عرض القسائم الشرائية على العملاء الأعلى شراءً خلال فترة العرض
- سيتم تأهل العملاء الأكثر استخداماً للبطاقة بحسب مجموع المشتريات خلال فترة العرض أسبوعياً
- سيتم اختيار الفائزين الأعلى إنفاق على بطاقات بنك الرياض الائتمانية أسبوعياً
- سوف يطبق العرض على العمليات الشرائية التي تتم من خلال جميع المتاجر عبر نقاط البيع أو السوق الإلكتروني فقط خلال فترة العرض.
- العرض لا يشمل عمليات السداد والتحويلات والسحب النقدي وتغذية المحافظ الإلكترونية.
- سيتم منح القسائم الشرائية للبطاقات المفعلة والغير متأخرة بالسداد.
- ستكون العمليات الشرائية المؤهلة للقسائم الشرائية صافية من العمليات الملغاة أو المستردة.
- سوف يتم توزيع القسائم الشرائية للعميل في غضون 30 يوم عمل من انتهاء الحملة.
- سوف يتم التواصل مع العملاء الذين تأهلوا للحصول على القسائم الشرائية.
- يحق للبنك الإعلان عن أسماء العملاء في موقع ومنصات البنك الإلكترونية.
- إذا أخل العميل بأي شروط وأحكام في هذه الحملة أو بشروط المنتج يحق للبنك استبعاد العميل أو الفائز في أي مرحلة من مراحل الحملة ويحق للبنك استبداله بعميل آخر حسب تقدير البنك المطلق.
- هذا العرض لا يشمل موظفي البنك ولا عملاء المصرفية الخاصة.
- تطبق شروط وأحكام بطاقات بنك الرياض الائتمانية.
- يجب ألا يقل عمر العميل عن 18 سنة
- للإفصاح عن معدل النسبة المئوية السنوية للبطاقات الائتمانية، [انقر هنا](#)

Terms and Conditions:

- Campaign starts from 10/03/2024 till 13/04/2024
- The offer is applicable to Riyadh Bank Credit Cardholders only, Prepaid cards are not included on the campaign.
- Customers who issue a credit card during the campaign period are also eligible to win
- The voucher offer is applied to the highest spender during the offer period
- The Top Spender on the Credit Cards will be eligible, according to the total spends during the campaign period
- The winners with the highest spending on Riyadh Bank credit cards will be selected weekly
- The offers will be applied to all purchases made through points of sale or the online transactions only during the offer period.
- Offer does not include SADAD payments, transfers, cash withdrawals and E-wallet.
- Vouchers will be awarded to active and non-delinquent Cards.
- The qualified transactions for Vouchers will be net of reversals and void transactions.
- Vouchers will be awarded to the customers within 30 working days after the completion of the campaign period.
- The bank will contact qualified customers for the Vouchers
- The bank reserves the right to announce their names on its website and digital channels.
- If the customer violates any of the terms and conditions of this campaign or the terms and conditions of the product, the bank has the right to exclude the contestant or the winner at any stage of the competition, and Riyadh Bank is entitled to replace him with another customer, if the bank considers this at its absolute discretion.
- Riyadh Bank employees and Private Banking customers will be excluded from this campaign.
- Riyadh Bank Credit Cards Terms & Conditions apply.
- Customer must be 18 years old and above
- For Credit Cards APR disclosure, [click here](#)